

故事書《阿里去遊樂場》參考資料：原文附簡單英文解釋

" Ali Goes to the Amusement Park" story book for reference reading: original text with simple English explanation

P.1-6

<p>《阿里去遊樂場》</p> <p>星期天，叔叔帶 <u>阿里</u> 到遊樂場玩，那兒有很多機動遊戲，<u>阿里</u> 全部都很喜歡玩。</p> <p><u>阿里</u> 最喜歡玩旋轉木馬，可是其他小朋友也很喜歡，排隊的人很多，<u>阿里</u> 等了一會兒就不等了。</p> <p><u>阿里</u> 想玩碰碰車，可是玩碰碰車的人也很多，<u>阿里</u> 看了一眼，掉頭便走了。</p> <p>過山車很刺激，玩的人更多了。<u>阿里</u> 不願意等，他心裏想：「我現在回到旋轉木馬那兒去，總該輪到我了把！」</p> <p>可是，玩旋轉木馬的人比剛才更多了。結果，<u>阿里</u> 甚麼也沒有玩。你覺得阿里該怎麼辦？</p>	<p>Ali Goes to the Amusement Park</p> <p>On Sunday, Ali's uncle took him to the amusement park. There are many amusement rides in the park, Ali likes to play all of them.</p> <p>Ali likes merry-go-round the most, but other children also like it. There were many people queuing for the ride, Ali gave up after waiting for a while.</p> <p>Ali wanted to play the bumper car, but there were many people playing the bumper cars, Ali took a look and left.</p> <p>The roller coaster is very exciting, there were even more people playing it. Ali did not want to wait, he thought, "If I go back to the merry-go-round, it should be my turn now!"</p> <p>However, there were more people playing merry-go-round than before. In the end, Ali did not play any amusement rides. What do you think he should do?</p>
---	---

P.7-15

讀一讀	Please read aloud
星期天	Sunday
叔叔	Uncle
遊樂場	Amusement Park

旋轉木馬	Merry-go-round
小朋友	Children
排隊	Queue
碰碰車	Bumper Cars
過山車	Roller coaster